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راه  سعادت

بهرغمكارشكنيارشاد،برگزيدگانپنجمينجشنواره»رسولآفتاب«معرفيشدند
چوبمديرانارشادلايچرخجشنوارههايانقلابي

مصطفيشاهكرمي
پ�سازگلاي�همس�ئولانجش�نوارهمردم�يفيل�معمار
ازبيمهريه�ايوزارتارش�ادنس�بتبهاينجش�نواره،
رحي�ممخدوم�يه�مازدره�ايبس�تهارش�ادب�هروي
جشنوارهداس�تانفتنه)رسولآفتاب(س�خنگفتهاست.
بعد از بروز رفتارهاي عصبیت آمیز و بغض آلود برخي از مديران 
و مسئولان ارشاد و سازمان س��ینمايي در بلوكه كردن بودجه 
مص��وب و قانوني جش��نواره مردمي و انقلابي فیل��م عمار كه 
مفتخر به حماي��ت و تأيید رهب��ر انقلاب اس��ت، ظاهراً حالا 
نوبت به كارشكني و رفتار جناحي و قبیله اي برخي از مديران 
ارشاد با جشنواره داستان »رس��ول آفتاب« كه به عنوان يكي 
ديگر از جش��نواره هاي انقلابي و ضد فتنه ش��ناخته مي شود، 
رسیده است. رحیم مخدومي، دبیر جشنواره »رسول آفتاب« 
مي گويد: »جش��نواره اي كه ما راه اندازي كرديم خودش يك 
بستر شد، مانند جشنواره عمار كه قبل از افتتاحش هیچ كس 

فكر نمي كرد اين همه جوان بتوانند آثار ب��ه اين خوبي تولید 
كنند. تاكنون پنج دوره از برگزاري جشنواره »رسول آفتاب« 
گذشته اس��ت، اما همچنان ما با درهاي بس��ته ارشاد مواجه 
هستیم؛ آنها حتي پاسخ نامه هاي ما را نمي دهند، طبیعي ترين 
انتظار اين است كه به ما كمك نكنند و به قول خودشان بگويند 
وزارت ارشاد براي برگزاري جش��نواره ها رديف بودجه ندارد، 
ما هم حرفش��ان را باور مي كنیم اما انتظار داريم جواب نامه ها  
را بدهند. وي در ادامه مي افزاي��د: »اولین اقدام دولت يازدهم 
براي ما اين بود كه مكاني كه م��ا در آن فعالیت مي كرديم، از 
ساختمان هاي بیكار ارشاد بود، اما از ما گرفتند. البته شايد هم 
حق داشتند، بالاخره ارش��اد مي خواهد ساختمان را به پلیس 
راهور بدهد اما در اختیار كار فرهنگي نگذارد؛ تقاضاي ديدارها 
را ناديده مي گیرند البته ما عادت كرديم و اين مسائل براي ما 
در برگزاري جشنواره رسول آفتاب پیش پا افتاده شده است.« 
اظهارات تأثربرانگیز دبیر جشنواره »رسول آفتاب« درباره رفتار 
دگم و عصبیت آمیز برخي از مسئولان ارشاد و بازپس گیري يك 
ساختمان اداري از برگزاركنندگان اين جشنواره آن هم بعد از 
گذشت پنج دوره از عمر اين جشنواره مكمل ديگر رفتارهاي 
مش��كوك و قابل تأمل مديران اين وزارتخان��ه در مخالفت و 
سنگ اندازي در مسیر اقدامات و اتفاقات فرهنگي هنري است 
كه از س��وي »جناح مؤمن و انقلابي« برگزار مي شوند. به رغم 
اين كارشكني ها مراس��م اختتامیه پنجمین جشنواره مردمي 
»رس��ول آفتاب« با تكريم از پنج چهره هنري برجس��ته هنر 

انقلاب  اسلامي روز گذشته برگزار شد.

موجانتقادبازيگرانبهآلودگيمرگبارهوايتهران
اينجاتهراناستگمشدهدرذرههاىخاكسترى

سپيدهآماده
آلودگ�يتم�امنش�دنيومرگب�اره�وايته�رانك�ه
دوهفت�هاياس�تگريب�اناي�نش�هرومردمان�شرا
گرفت�ه،باع�ثش�دهبازيگ�رانس�ينماوتلويزي�ون
همدربراب�راينهجم�هآلايندهه�ابيكارننش�ينندودر
پيامهاي�يبهاي�نرون�دادام�هدارآلودگيانتق�ادكنند.
به گزارش »جوان«، وضعیت هواي تهران هر سال بدتر از سال 
گذشته و هر روز بدتر از روز پیش مي شود، اين روزها همه آدم هاي 
شهر زماني كه ابتدايي ترين عمل حیاتي را كه نفس كشیدن است 
انجام مي دهند با سوزشي ادامه دار در گلو و مجاري تنفسي شان 
روبه رو مي ش��وند. هواي تهران اين روزها به خاكس��تري تمام 
نشدني منتهي شده است كه ساكنانش هر روز را با رؤياي باران 
مي گذرانند، اما روزها يكي پس از ديگري تمام مي شوند بدون 
اينكه خبري از قطره اي باران باشد. در چنین شرايطي در كنار 
س��یل افرادي كه در اثر عوارض آلودگي هوا راهي بیمارس��تان 
ش��ده اند، برخي از هنرمندان هم اين روزه��ا درگیر پیامدهاي 
آلودگي هوا هس��تند و در بعضي از موارد كارشان به بیمارستان 
هم كشیده شده است. در اين میان بهنوش بختیاري روز گذشته 
تصويري از خود منتشر كرد كه از بستري شدنش در بیمارستان 
در اثر آلودگي هوا حكايت داش��ت. از طرف ديگر علي رضواني، 
مجري و گزارشگر ورزش��ي بخش خبري 20:30 شب گذشته 
به علت آلودگي هوا در بیمارستان بستري ش��د. از سوي ديگر 
برخي از بازيگران هم با انتشار پیام هايي به آلودگي مرگبار تهران 
انتقاد كرده اند. در اين میان ستاره اسكندري در صفحه شخصي 

اينستاگرامش نسبت به آلودگي هوا اعتراض كرده و گفته است: 
اينجا تهران است گمش��ده در ذره هاى خاكسترى و ما به روى 
خودمان نمى آوريم، نه دولت و نه مردم... و چشم مان به آسمان 

است كه ببارد كه معجزه شود بى آنكه كارى كنیم... 
 سیامك انصاري هم با انتش��ار عكس فیلتر دود گرفته ماسكش در 
حین دوچرخه سواري، نسبت به ش��دت آلودگي هواي تهران ابراز 
نگراني كرده است. سیاوش خیرابي هم ديگر بازيگري است كه در 
صفحه ش��بكه مجازي خود به اين موضوع عكس العمل نشان داده 
است. اردوان كامكار، نوازنده سنتور هم روز گذشته به دلیل آلودگي 
هوا نتوانست در نشست خبري جشنواره موسیقي فجر شركت كند. 
اينطور كه از خبرها بر مي آيد كامكار به دلیل عوارض تنفسي ناشي 
از آلودگي هوا به ش��مال كشور سفر كرده اس��ت. همه اين اتفاق ها 
تنها چند مورد از واكنش هاي هنرمندان به آلودگي هواست كه در 
روزهاي اخیر در شبكه هاي مجازي منتشر شده است، امید كه گوش 

شنوايي پیدا شود و ناقوس مرگ را در گوش شهر خاموش كند.

يكي از پديده هاي جشنواره امسال در امتداد بدعت هاي نو از سوي 
دبیر جوان جش��نواره، برگزيدن چهره هاي نام آش��ناي سینماي 
ايران در جايگاه مشاور و مش��اور هنري دبیر جشنواره است. امري 
كه مي تواند ظرفیت هاي بالقوه اي را كه با اين انتخاب در خش��اب 
جشنواره گذاشته ش��ده، فعلیت ببخش��د و اتفاقات خوبي را رقم 
بزند كه البته تدبیر، موقعیت س��نجي و نبوغ خاصي را نیز از سوي 
برگزاركنندگان اين روي��داد و مديرانش مي طلبد. اين اتفاق كه به 
خودي خود موجبات ايجاد حواشي و حرف و حديث هاي پیرامونش 
را به دنبال خواهد داشت، مي تواند در كل ثمربخش بوده و به اتخاذ 
تصمیمات درست و نو در چارچوب قوانین و آداب جشنواره بینجامد، 
اتفاقاتي كه شايد پرتو رسانه اي آن در مطبوعات و... بیشتر باشد، اما 
مطمئناً خود جشنواره و اصول و قواعدش از محاسن آن بي نصیب 
نخواهند ماند. انتصاب سیدشهاب حسیني به سمت مشاور دبیر از 
س��وي محمد حیدري، نويد فكر و ايده هايي خلاقه و نو را مي دهد 
كه مي توان اثر مثبت آن را از هم اكنون در جشنواره پیش بیني كرد. 
اين امر با انتخاب مهتاب كرامتي كه پیش از اين نیز در سمت هاي 
گوناگون به عنوان مشاور حضور داشته و از اين بابت از سبقه خوبي 
برخوردار است اين ايده را وسعت بخشیده و بستري را براي جشنواره 
فراهم مي آورد تا به مراتب از جنبه هاي گوناگون، بهتر از سال هاي 
پیش برگزار شود كه بايد آن را مورد تحلیل و بررسي قرار داد. يكي 
از محاسن اين انتخاب و تصمیم، افزايش اعتماد و تعداد مخاطب در 
طول جشنواره خواهد بود كه بي شك از امتیازات هر جشنواره اي 
محسوب مي شود و جدا از حضور فیلمس��ازان در جشنواره حضور 
حداكثري مخاطبان نیز در سالن هاي نمايش فیلم از اركان مهم هر 
جشنواره به حساب مي آيد كه بايد براي آن برنامه ريزي و عمل كرد. 
اين اعتماد نه تنها از جانب مخاطب به سوي جشنواره ايجاد مي شود 
كه بي شك از جانب حاضران در جشنواره و فیلمسازان نیز صورت 
مي گیرد چراكه شخصي را در جايگاه مشاور دبیر جشنواره مي بینند 
كه نه تنها از جنس سینما و از آن سینماي كشور است، بلكه به عنوان 
بازيگر بي شك در تعامل حداكثري با فیلمسازان مختلف از هر جناح 
و تفكري بوده و تعامل سازنده اي داشته است و مي تواند اين رابطه را 
به تعامل فرا فردي بین فیلمساز و جشنواره و مديران آن ارتقا بخشد. 
تعاملي كه با خود محاس��ني از جمله اعتم��اد، آرامش، عدم ايجاد 
حواشي و هرج و مرج و همچنین ايجاد فضاي معتدل و متفكر را در 

فضاي جشنواره و حاضرانش جاري و ساري سازد. 
با نگاهي به جشنواره ها و فستیوال هاي معتبر دنیا نیز مي توانیم 
ش��اهد باش��یم كه اين امر تا چه حدي مي تواند ثمربخش بوده و 
روي تعاملات و تصمیمات حوزه داخلي جشنواره تأثیرگذار باشد. 
جشنواره هاي معتبري كه از چهره هاي شناخته شده و محبوب 
نه تنها در سمت مش��اوران بلكه به عنوان دبیران و مديران ارشد 
خود بهره مي برند، كه بي ش��ك در وجهه بین المللي جشنواره و 
استقبال فیلمسازان مختلف جهان به سبب شناخت آن چهره در 
میانشان نیز اثرگذار است و مي تواند مشاركت حداكثري كشورها 
و فیلمس��ازان جهان را در پي داشته باش��د. اين امر همچنین از 
امتیازات بالقوه جش��نواره در امر مهم تبلیغات به ش��مار مي رود 
كه مي تواند بر آن تكیه كند و از چهره هاي شناخته شده و میزان 
محبوبیت آنه��ا در میان اهالي س��ینما و همچنی��ن مخاطبان، 
منتقدان و اهالي رسانه استفاده صحیح و بجا داشته باشد. در اين 
فضا همچنین انتصاب مشاور هنري دبیر جشنواره امري ضروري 
و مهم مي نمايد كه مي تواند در ارتقاي س��طح كیفي جشنواره و 
زيبايي شناسي عمومي آن نقش مهمي ايفا كند و شكل و شمايل 
جشنواره فیلم فجر را در عین حال كه جشنواره اي منسوب به دولت 
است از فرم اداري، معمول و روتین آن خارج ساخته و حال وهوايي 
هنري تر كه در شأن سینماي اس��تاندارد و هنري كشور است به 
آن ببخش��د. اين اتفاق مي تواند تا اندازه زيادي بر روند تكمیل و 
پیشرفت جشنواره بین الملل سینماي ايران كه قرار است به صورت 
جداگانه در ايام ارديبهشت ماه سال آينده برگزار شود اثرگذار باشد 
و ديد فیلمسازان مختلف جهان را به سوي اين جشنواره نو پا و در 
عین حال با سابقه وسعت بخشیده و ارتقا دهد. جشنواره امسال 
مي تواند با بهره مندي از اين اتفاق و تصمیم خجسته در يادها بماند 
و خاطره هايي خوش را نه تنها براي حاضران و فیلمسازان سینماي 

ايران بلكه براي عموم مخاطبان نیز به همراه داشته باشد.

نقشوكاركردهنرمنداندرجايگاه
مشاوراندبيرجشنوارهفيلمفجر

بهاره  خدابخش     یادداشت
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ولياللهمؤمني،دوبلورباسابقهوبازيگربسياريازآثارماندگار
سينماييكش�وردارفانيراوداعگفتوامروز)پنجشنبه(
مراس�متش�ييعاوازخان�هس�ينمابرگ�زارميش�ود.
به گزارش »جوان«، مراسم تش��ییع اين هنرمند فقید ساعت 
9 صبح امروز پنج شنبه دهم دي ماه از ساختمان شماره2 خانه 
سینما)خیابان وصال( به س��وي آرامگاه ابدي ايشان در قطعه 
هنرمندان بهشت زهرا)س( برگزار مي شود. اين بازيگر آخرين بار 
در سريال معماي شاه در نقش »آژان« و مأمور سفارت شوروي 
مقابل دوربین رفته بود. او پیش از اين نقش هايي ماندگار در فیلم 
سینمايي »میرزاكوچك خان« و »سردار جنگل« داشته است. او 

همچنین در سريال ماندگار مختار نامه هم حضور داشت. 

امروز،تشييعپيكرميرزاكوچكخانسينما
    خبر

نما | حسین  کشتکار

محمدصادقعابديني
درحاليكهش�ايعهمزايدهآگهيه�ايراديوو
تلويزيونمنتشرشدهاست،فروشمحصولات
رس�انهايخبرگزاريصداوسيمانيزموضوعي
بودكهمعاونخبرسازمانصداوسيمادرمراسم
رونماييازاينخبرگ�زاريعنوانكرد،ايدهاي
برايكاهشبيپوليصداوسيماكهدرعصرجديد
تبادلاطلاعاتسختاست،امانشدنينيست.
قیمت نفت همچن��ان در حال نزول اس��ت و براي 
كشوري كه درآمد ملي اش بر پايه فروش نفت قرار 
گرفته چیزي بدتر از اين نیس��ت. در شرايط فعلي 
مي توان دولت را متهم كرد كه به صداوسیما بودجه 
نمي دهد، چون علاوه بر منازعات برخي افراد داخل 
دولت با رسانه ملي، بودجه  هم در فشار است. طلاي 
سیاه در حال به خاك سیاه نشاندن برنامه ريزي هاي 
سازمان هاي بودجه بگیر است. صداوسیما نیز از اين 
ماجرا مستثنا نبوده و نیست. اين شرايط بد سازمان 
را به فكر مديريت منابع مال��ي و ايجاد درآمد هاي 

جديد انداخته است. 
بودجهمحلمناقشه

بخشي از بودجه سالانه اي كه دولت به مجلس ارائه 
مي كند، معطوف به بودجه ارگان هاست. صداوسیما 
هر س��اله رديف بودجه را از دولت دريافت مي كند. 
بودجه اي كه طبق مصوبه مجلس تأمین بخش��ي 
از آن توس��ط جذب آگهي و از طريق خود سازمان 
صداوسیما بايد تأمین ش��ود. اولین مناقشه بر سر 
میزان بودجه بود كه رقم درخواستي صداوسیما با 
مبلغي كه دولت براي سازمان در نظر گرفته اختلاف 
آشكاري دارد. از سوي ديگر چالش ديگر اين است 
كه آيا دولت مي تواند حتي مبلغي را كه پیش��نهاد 
داده، تأمین كند؟! در سال هاي گذشته صداوسیما 
با بدقولي هاي دولت روبه رو شده و امسال هم با بهانه 
كاهش قیمت نفت امكان پرداخ��ت كامل همین 
بودجه را نیز سخت و نشدني تر كرده است. كمبود 
اعتبار براي سازماني كه چندين شبكه و هزاران نیرو 
را مديريت مي كند، به معناي زمین ماندن برنامه ها و 
به سرانجام نرسیدن طرح هاست. در مورد صداوسیما 
نمود بي پولي در كوچ گروه هاي برنامه ساز موفق يا 
كارگردان هايي كه قابلیت تولید آثار پربیننده دارند، 
به خارج از س��ازمان است، هم اكنون شبكه خانگي 
نمايش با آغوش باز میزبان امثال داود میرباقري و 
حسن فتحي است كه اولي با »شاهگوش« و »دندون 
طلا« و دومي با »شهرزاد« مشتريان زيادي پیدا كرده 

و صداوسیما را براي نداشتن مخاطب تحت فشار قرار 
داده است.  از سوي ديگر صداوسیما گزينه هايي دارد 
كه مي تواند به نسخه هاي شفابخشي براي برون رفت 
از اوضاع اس��فبار مالي فعلي باشد. اولین گزينه كه 
اجرايي شد كاهش نیروي انساني بود كه هنوز هم 
با حواش��ي و انتقادهايي كه به آن وارد است ادامه 
دارد، اما گزينه هاي بعدي كمي خاص ترند. از جمله 
گزينه ها واگذاري يكجا و مزايده اي آگهي هاي راديو 
و تلويزيون��ي به عنوان اصلي تري��ن منبع درآمدي 

صداوسیما بعد از بودجه دولت است. 
كلآگهيهايرسانهملي،چند؟!

واگذاري آگهي هاي صداوس��یما به كنسرسیومي 
ش��امل حداقل دو و حداكثر سه شركت است. اين 
كنسرس��یوم در صورت برن��ده ش��دن در مزايده 
مي تواند تمام��ي آگهي هاي رادي��و و تلويزيوني را 
در شبكه هاي سراس��ري و اس��تاني و برنامه هاي 
مشاركتي به دست آورد. ولي درباره مبلغ پايه اين 
مزايده ارقام متعددي منتشر شده. بعضي از سايت ها 
مبلغ هزار و 300 میلیارد تومان و بعضي ديگر مبلغ 
2 ه��زار و 600 میلیارد تومان را عن��وان كرده اند؛ 
اولي تقريباً مع��ادل بودجه اي اس��ت كه مجلس، 
صداوسیما را مكلف كرده تا در سال آينده از طريق 
جذب آگهي به دس��ت آورد و رقم دوم نزديك به 
كل بودجه در نظر گرفته شده براي صداوسیما در 
سال 95 است. برنده اين مزايده 22 میلیون ثانیه 
آگهي تلويزيوني و 10 میلیون ثانیه آگهي راديويي 
در اختیار خواهد داشت. برگزاري چنین مزايده اي 
شايد بتواند مشكل بودجه اي سازمان را حل كند، 

ولي در عوض عوارضي نیز دارد. 
ازحلزوندرسعبرتبگيريم

اعتماد م��ردم به رس��انه هاي داخلي مس��ئله اي 
جديد نیس��ت، اما برعكس روزنامه هاي سراسري 
كه در بخش ضمیم��ه آگهي هاي بازرگاني ش��ان 
به خوانندگان خود هش��دار مي دهن��د كه صرف 

انتش��ار آگهي ب��ه منظ��ور تأيید موض��وع آگهي 
نیس��ت، تلويزيون هیچ وقت حاضر نش��ده منافع 
آگهي دهندگان��ش را با چنی��ن جملاتي در خطر 
اندازد. بار ها شاهد اعتراض پزشكان و متخصصان 
تغذيه نس��بت به تبلی��غ محصولات فاق��د ارزش 
خوراك��ي مانند چیپ��س و پفك در ش��بكه هاي 
زيرمجموعه صداوس��یما بوده ايم. ي��ا تبلیغ كرم 
معروف حل��زون كه با حجم وس��یعي از تلويزيون 
تبلیغ و در نهاي��ت دروغ بودن آن اثبات ش��د، اما 
حسرت يك عذرخواهي از س��وي تلويزيون بر دل 
مردم ماند. آگهي هاي جوايز بانكي هم از دروغ هاي 

بزرگ بانك ها به مردم است كه ادامه دارد.
 واگذاري كلي آگهي ها به كنسرسیوم خصوصي 
اين خطر را به همراه دارد كه كنسرس��یوم براي 
بازگرداندن مبل��غ هنگفتي كه براي به دس��ت 
آوردن انحصار آگهي به دست آورده هر كالايي را 
كه درخواست ديده شدن در رسانه ملي داشت، 
تبلیغ كن��د و نظارتي بر محت��واي اين تبلیغات 
وجود نداش��ته باشد. از س��وي ديگر نیز بیم آن 
مي رود كه بهترين ساعت هاي تماشاي تلويزيون 
با اين سیاست به پخش آگهي ها اختصاص يابد 
و مخاطبان صداوس��یما مجبور باشند روبه روي 
تلويزيون هايشان مجموعه اي از پیام هاي بازرگاني 
را تماشا كنند و براي ديدن برنامه هاي تلويزيوني 
سراغ ماهواره را بگیرند. واگذاري كنسرسیومي 
آگهي هاي بازرگاني در تلويزيون پیش از اين نیز 
اجرا شده است، اما در آن زمان 10 شركت بودند 

كه انحصار را در اختیار داشتند. 
فروشمحصولاتخبرگزاريبرايدرآمد
آخرين ايده درآمدزايي صداوس��یما را معاون خبر 
سازمان ارائه داده اس��ت. پیمان جبلي در مراسم 
آغاز به كار رس��مي خبرگزاري صداوسیما بارها به 
كمبود بودجه سازمان اشاره كرده و از اينكه دولت 
پولي براي فعالیت صداوس��یما پرداخت نمي كند 
گلايه كرد. در نهايت نیز از ايده فروش محصولات 
رسانه اي خبرگزاري از جمله عكس ها و گزارش هاي 
تصويري اختصاصي براي كس��ب درآمد خبر داد. 
اين اتفاق سال هاست كه در خبرگزاري هاي مهم 
جهان اجرا مي ش��ود و برخي از آژانس هاي خبري 
عكس هاي خبريش��ان را صرفاً با دريافت پول در 
اختیار مخاطبان قرار مي دهند، اما اينكه خبرگزاري 
نوظهور صداوس��یما كه در اصل تغیی��ر نام يافته 
»واحد مركزي خبر« است بتواند در زمینه تولید 
خبر و تصوير اختصاص��ي از ديگر خبرگزاري هاي 
داخلي پیشي بگیرد و مشترياني پیدا كند كه حاضر 
باشند براي داشتن اخبار خبرگزاري هزينه پرداخت 
كنند، ايده اي بلندپروازانه به نظر مي رسد كه نشدني 
نیست اما مسیر همواري نیز پیش رو ندارد. هم اكنون 
اوضاع صداوس��یما مانند ضرب المثل»محدوديت 
مادر خلاقیت است« شده، از دسترس خارج شدن 
بودجه دولتي محك خوبي براي خلاقیت در ايجاد 
منابع درآمدي در سازمان صداوسیما شده است. 
خلاقیتي كه نبايد صرفاً در بخش بودجه و درآمد 
منحصر شود بلكه در صورت استفاده از آن در تولید 
برنامه و روي آنتن فرستادن برنامه هاي پرمخاطب 
مشكل جذب آگهي نیز به راحتي حل خواهد شد. 

البته دولت نیز بايد از روزي بترسد كه رسانه ملي 
هیچ وابستگي مالي به آن نداشته باشد!

واگ��ذاري آگهي هاي صداوس��يما 
ب��ه كنسرس��يومي ش��امل حداقل 
دو و حداكثر س��ه ش��ركت اس��ت. 
اين كنسرس��يوم در صورت برنده 
ش��دن تمامي آگهي ه��اي راديو و 
تلويزيون��ي را به دس��ت م��ی آورد

 تلاش صداوسيما 
براي بقا بدون بودجه دولتي

كلآگهيهايرسانهملي،چند؟!
  گزارش

مهراوه:مقابلشهداسرتعظيمفرودمیآورم
بازيگ�رس�ريالكيمي�ادراينس�تاگرامشنوش�ت:
تم�امروزه�اىفيلمب�ردارىصحنهه�اىجن�گ
ب�هآدمهاي�یفك�رمیكردي�مكهآنهش�تس�ال
نمیدانس�تندت�الحظ�هبع�دزندهان�دي�ام�رده.
مهراوه ش��ريفي نیا، بازيگر س��ريال كیمی��ا در جديدترين 
پست اينستاگرامش نوشت: ما مى دونستیم واقعى نیست. 
مى دونستیم شب مى ريم هتل و تمیز مى شیم و استراحت 
مى كنیم. مى دونستیم هیچكدوممون رو به اسارت نمى برن. 
مى دونس��تیم هیچكدوممون شهید نمى ش��یم. ولى بازم 
مى ترسیديم. بازم از ته دل بغض مى كرديم و مى لرزيديم. 

تموم روزاى فیلمبردارى صحنه هاى جنگ. به آدمايى فكر 

مى كرديم كه اون هشت س��ال نمى دونستن تا لحظه بعد 
زنده ان يا مرده. 

به همه آدمايى كه جونش��ون رو گذاشتن كف دستشون و 
از میهنمون دفاع كردن. ببخش��ید كه كیمیا اين روزهاى 
عید و جشن اينقدر دلخراشه، ولى شعار باشه يا نباشه من 
از ته دلم به تمام شهدا، جانبازان و مفقودالاثرهايى كه هنوز 
خانواده هاشون چشم انتظار بدن بى جونشون هستن، احترام 

مى گذارم و در برابرشون سر تعظیم فرود میارم. 
مى دونم كه اكثر شما هم مثل من، مثل ما مى دونید كه اونا 
چه كار بزرگى كردن و چقدر شايس��ته عشق و احترامند، 

خودشون و خانواده هاشون.

   رسانه

امامصادقعليهالسلامفرمودهاند:

ثلَاثهَُاشَْياءَيحَْتاجُالنّاسُطُرّاالِيَْها:

الَامَْنُوَالعَْدْلُوَالخِْصْبُ

سه چیز است كه همه مردم به آنها نیاز 

دارند: امنیت، عدالت و آسايش. 

)تحفالعقولص320(

عيدگذشتو»تهران«نرسيد
آغازفعاليتش�بكهتهرانكهقراربود
درروزمي�لادپيامبرباش�د،ب�اآماده
نشدنزيرساختهاومشكلاتتوليد
محتوابهتاخيرافتاد،تابازهمتهرانيها
ب�دونش�بكهاس�تانيباق�يبمانند.
داستان راه اندازي شبكه استاني تهران، يك 
سالي است كه به طول انجامیده و تهراني ها 
كه روزگاري اولین شبكه تلويزيوني استاني 
كشور را داشتند، اكنون بیش از يك سال 

است كه از داش��تن تلويزيون محلي محروم ش��ده اند و با شرايط فعلي نیز مشخص 
نیست چه زماني نوبت به راه اندازي دوباره شبكه تهران مي شود. شبكه 5 سیما كه 
روزگاري عنوان شبكه تهران را با خود داشت از زمان تغییرات در سازمان صداوسیما 
به عنوان شبكه اي ملي با رويكرد اقتصادي شناخته مي شود. آخرين پل ارتباطي میان 
شبكه 5 و مردم تهران برنامه در شهر بود كه در روزهاي گذشته تعطیل شد و جاي 
خود را به برنامه ديگري داد. از سوي ديگر با انتصاب احسان كاوه به سمت مدير شبكه 
تهران، قرار بود شبكه HD و زيرساخت مناسب اين شبكه به شبكه تهران اختصاص 
يابد. اين اتفاق با رونمايي از نشان)لوگو( ش��بك تهران كه برداشتي از معماري برج 
آزادي و برج میلاد به شمار مي رود، جدي تر ش��د. كاوه در اين مراسم از آغاز به كار 
شبكه تهران در هفدهم ربیع الاول)روز سه ش��نبه( خبر داده بود، اما در فاصله چند 
ساعت از رسیدن به روز موعود، اعلام شد به دلیل آماده نشدن زيرساخت ها و محتوا 
افتتاح، ش��بكه تهران به زمان ديگري موكول ش��د. با توجه ب��ه اينكه نزديك ترين 
مناس��بت تقويمي دهه فجر اس��ت، اگر قرار باشد ش��بكه تهران در يك مناسبت 

راه اندازي شود، اين راه اندازي حداقل يك ماه ديگر به تاخیر خواهد افتاد.

محمدصادق عابدیني    تلویزیون

يككارگ�ردانج�وانهن�گامدرياف�تجاي�زهويژه
دس�تكشنن�هعصم�تدرجش�نوارهعم�ارگف�ت:
امي�دوارمروزيهنرمن�دانانقلاب�يب�هواس�طه
هنرش�اندرليس�تت�رورموس�ادق�راربگيرن�د.
محمدباقر مفیدي كیا، كارگردان جوان س��ینما در مراسم 
افتتاحی��ه جش��نواره عمار، هن��گام دريافت جاي��زه ويژه 
دس��تكش ننه عصمت با بیان اينكه انتظ��ار تقدير ويژه در 
اين مراس��م را نداشتم، اظهار داشت: جش��نواره عمار تنها 
جشنواره اي است كه در آن احساس غريبي نمي كنم و آن را 
خانه خود مي دانم. كارگردان فیلم داستاني »لكه« با اشاره 
به ديدار دست اندركاران جشنواره عمار با رهبر معظم انقلاب 
اسلامي، تصريح كرد: در آن ديدار همه عماريون از سراسر 
كشور براي ديدار با رهبري به تهران آمدند و در آن روز يك 
نفر همه را به س��وي بیت رهبري روانه مي كرد، اما خود به 

دلیل كمبود جا يا امري ديگر ب��ه ديدار حضرت آقا نیامد و 
اين از خودگذشتگي را انجام داد؛ در آن لحظه احساس كردم 
كه جنس اين جشنواره متفاوت تر از ديگر جشنواره هاست. 
مفیدي كی��ا با تحس��ین از طرح ابتكاري س��یدمحمدرضا 
خردمندان در زمینه پیشنهاد اهداي جايزه ويژه دستكش 
ننه عصمت به فیلمس��ازان انقلابي، اظهار داشت: امیدوارم 

اين جايزه در تاريخ جشنواره عمار ماندگار شود. 
كارگردان نماهنگ مش��هور »ايس��تاده ايم« با بیان اينكه 
مالك جشنواره عمار خانواده شهدا هستند، اظهار داشت: 
هیچ كس فكر نمي كرد پیش��رفت ايران تا آنجا باش��د كه 
دانش��مندانش را به ج��رم دانش هس��ته اي ت��رور كنند. 
مفیدي كیا ادامه داد: امیدوارم روزي برسد كه ما هنرمندان 
انقلابي نیز به واسطه هنرمان در لیس��ت ترور موساد قرار 
بگیريم. مفیدي كیا در ششمین دوره جشنواره مردمي فیلم 
عمار نیز توانست با تیزر تبلیغاتي »دختر شینا« جايزه ويژه 
بخش »تیزر تبلیغاتي و آگهي بازرگان��ي« را به دلیل بیان 
قدرتمند و خلاقانه اثر در ترس��یم فض��اي كتاب و ترغیب 

مخاطب به خوانش كتاب كسب كند. 
لازم به ذكر است محمدباقر مفیدي كیا، در چهارمین دوره 
جش��نواره مردمي فیلم عمار با فیلم داستاني لكه، توانست 
فانوس بخش داستاني نیمه بلند را كسب كند. گفتني است 
ششمین دوره جشنواره فیلم عمار از روز گذشته در سینما 

فلسطین آغاز به كار كرده است.

يككارگرداندرافتتاحيهجشنوارهفيلمعمار:

اميدوارمهنرمندانماهمدرليستترورموسادقراربگيرند!


